
                                                                
 
 

   

Rødovre, den 3. december 2023 
 
Referat af ekstraordinær generalforsamling i Rødovre Tennisklub  
 

onsdag den 29. november 2023 kl. 19.00-21.00 på Rødovregaard. 
  
Dagsorden: 
  
1. Velkomst og valg af dirigent og referent 
 
Formanden – Poul Lundberg bød velkommen til den ekstraordinære generalforsamling. Herefter 
skulle der vælges dirigent og referent samt stemmetællere 
 
a. Bestyrelsen indstiller Klaus Pedersen og Peter Munck – Klaus og Peter blev valgt. 

Klaus takkede for valget og konstaterede at den ekstraordinære generalforsamling var lovligt 
varslet med opslag på hjemmesiden og i nyhedsbrev. 
 

b. Valg af stemmetællere – blev udsat til evt. behov opstår. 
 
Klaus gav derefter ordet videre til Poul, der redegjorde for baggrunden for den ekstraordinære 
generalforsamling jf. punkt 2 

 
 
2. Beslutning vedr. medfinansiering af 1.800.000 kr. til udendørsbanerne samt 135.000 kr. til 
adgangssystem. 
 

a. Motivering af afstemningstema – se bilag 1 til indkaldelsen og bestyrelsens plancher. 
 

b. Debat og afstemning 
 
Thomas: Forstår ikke helt motiveringen for forslaget og hvorfor der skal bruges så 
mange penge på 2 baner – hvor er behovet? Poul: de to baner der ikke omlægges vil 
forfalde og der vil ikke komme penge fra kommunen i mange år fremover. Det vil også 
blive dyrere jo længere tid, der går, så det er en chance, der ikke kommer igen foreløbig 
– samtidig med at banekapaciteten risikerer at blive reduceret til 7. 
Nina bemærkede at der normalt er hård kamp om banerne i primetime på hverdage, så 
kapaciteten bliver fint udnyttet. 
 
Steen bemærkede at kommunens kasse sjældent er åben, at holdkampe i princippet skal 
spilles på samme underlag og at 7 baner kan dermed blive begrænsende. 
 
Michael Juul nævnte at afstemningsprocessen ikke burde deles op. Der var lidt 
usikkerhed om hvordan og hvorledes, men det blev fastslået at der kun skal stemmes om 
punkt 3 hvis punkt 2 ikke vedtages. 
 
Martin bemærkede at renovering af bane 8 og 9 vil blive langt dyrere end 1,8 mill. hvis 
det skal gennemføres på et senere tidspunkt. 



                                                                
 
 

   

 
Christian udtrykte stor støtte til forslaget og opfordrede forsamlingen til at give 
bestyrelsen et klart mandat. Henrik understøttede dette. 
 
Thomas spurgte til hvor meget det vil påvirke andre aktiviteter når man tager penge fra 
driften. Torben bemærkede at det er et budgetteret overskud, der tages af. Jørgen 
(revisor) bemærkede at det drejer sig om 163 kr. pr. medlem pr. år. Martin tilføjede at 
kreditorer vil blive betragtet som simple kreditorer, så alle vil få procentuelt lige meget 
ved en evt. konkurs. Danmarks Idrætsforbunds lån dækkes af en kaution fra Dansk 
Tennisforbund, der så vil have et simpelt krav på Rødovre Tennisklub. 
Poul bemærkede yderligere at det er usædvanligt at kommunen inddrager en idrætsklub i 
så stort et projekt omkring medfinansiering, og at der er store forventninger til at det kan 
gennemføres. Følgelig vil det medføre betydelig skuffelse, hvis projektet falder på 
gulvet, og at muligheden ikke vil komme igen foreløbig. 
Michael bemærkede at kontingentet i f.eks. KB er 1900 kr. pr halvår for juniorer, så det 
er stadig billigt i Rødovre på trods af et banetillæg. 
 
Helle sagde at det værste scenarie er at mange medlemmer forlader klubben fordi de 
bliver sure over en kontingentforhøjelse. 
 
Lis spurgte hvor mange mennesker, der gemmer sig bag de forventede nye medlemmer. 
Martin svarede at der er kalkuleret med en vækst på 40 nye medlemmer det første år og 
20 de efterfølgende år. 
Poul kommenterede at der bør være en samlet banekapacitet til ca. 1000 medlemmer 
med 9 baner. Der har ikke været en intern drøftelse om ventelister. 
 
Steen spurgte hvorfor man taler om et banetillæg i stedet for en kontingentforhøjelse. 
Torben svarede at det er fordi banetillægget ophører når de lånte penge er betalt tilbage. 
 
Nina spurgte om klubben efterfølgende kan få indtægter ved at afholde turneringer m.v. 
 
Martin bemærkede at man har øget kassekreditten for at have den nødvendige 
økonomiske fleksibilitet i tilfælde af at driften skulle blive presset. 
 
Torben bemærkede 1) at lyset på de nyanlagte baner vil være langt bedre end på 
nuværende – 200 lux mod nu ca. 75 på kun 4 baner og 2) at man – da Rødovre Centrum 
har været mere end almindeligt hjælpsomme – lader være med at kritisere dem på 
Facebook og andre sociale medier for ikke at yde endnu mere. 
 
Herefter blev forslaget sat til afstemning: Forslaget blev vedtaget – alle fremmødte 
stemte for. 
 
 

3. Hvis punkt 2 IKKE vedtages: beslutning om finansiering af 135.000 kr. til adgangssystem  
 
Punktet udgår eftersom punkt 2 blev vedtaget. 
 



                                                                
 
 

   

4. Eventuelt 
 
Peter Ravn: Træerne på anlægget vil ikke blive beskåret da de er fredede, og det betyder også at der 
kun kommer to lysmaster på bane 5. Helle supplerede at buskene ved klubhuset ikke flyttes men at 
de nok bliver beskåret. 
 
Poul: Projektlederen på anlægsprojektet – Anne-Amalie – har besluttet sig for at melde sig ind i 
tennisklubben. Tag godt imod hende  
 
Poul rettede også en stor tak til projektfølgegruppen – Lars A., Martin G., Nina, Torben, Peter 
Ravn, Einar og Helle. Det er forventningen at det nye anlæg kan tages i brug den 2. april – hvis 
ellers vejret arter sig nogenlunde. Der vil være officiel indvielse ved borgmesteren tirsdag den 11. 
juni 2024.  
 
Afslutningsvis bemærkede Poul at det er fantastisk at være i Rødovre Kommune når man får sine 
ideer igennem, selvom det kan tage rigtig lang tid. 
  
I alt 46 medlemmer deltog i generalforsamlingen, der sluttede kl. 20.30.  
 
 
 
 

  
_______________________________  _____________________________ 
Klaus Pedersen   Peter Munck 
Dirigent    Referent 

 


